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INTERPELACJA 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 czy mieszkańcy Konina mogą czuć się w pełni bezpiecznie, 

z powodu niedziałających syren alarmowych oraz sprzętu włączającego syreny? 

Z poważaniem 
Jakub Eltman 


